

FASS - programmation des films - février et mars 2019

FASS - movie night programme - February and March 2019

**Screened at Hazelhurst Gynea @ 7pm (film @ 7.20pm)
Members : \$10 – Non members : \$13**

Bonjour amis et amies de FASS / Hello FASS friends

Tout d'abord, bonne année à toutes et à tous (en France nous souhaitons plutôt une Bonne Anne qu'un Joyeux Noel, l'avantage étant que ces souhaits sont valables pour 365 jours, et non seulement un jour !

Alors ne commençons pas 2019 avec tristesse et anxiété, mais avec bonne humeur et rires. Nous vous offrons deux comédies assez récentes, assez drôles et très français !

First of all, "bonne année à toutes et à tous" (in France, we tend more to wish Happy New Year to people rather than Merry Christmas, the advantage being that it is valid for 365 days, not just for one!).

So let's not start 2019 with doom and gloom, but with good humour and laughter!! We offer you two comedies, both relatively recent, both quite funny, and both... very French!

vendredi 8 fevrier / Friday 8 February

Veillez noter qu'exceptionnellement, notre film du mois de février aura lieu le deuxième vendredi du mois.

Please note that exceptionally, our February film will be shown on the 2nd Friday of the month.

"LA DOUBLURE" (THE VALET)

Surpris par un paparazzi avec sa maîtresse, un top model superbe, un milliardaire tente d'éviter un divorce sanglant en inventant un mensonge invraisemblable. Il profite de la présence sur la photo, d'un passant, un petit homme modeste, et oblige sa maîtresse à aller vivre avec cet homme et prétendre d'être en couple avec lui. C'est la porte ouverte à toutes sortes de quiproquos...

A Parisian valet loves a woman who rejects him: she's in debt to open a bookshop, and he's not her ideal man. A billionaire two-times his wealthy wife with his beautiful mistress, a young supermodel. To draw the paparazzi and his wife off the trail of adultery, and to give his lawyer time to arrange a divorce that won't cost him a fortune, the billionaire pays the supermodel and the valet to pretend for a month to be a couple.



Classification / Rating: M

Durée / Duration: 86 minutes

vendredi 1er mars / Friday 1 March

"LE NOM DES GENS" (THE NAMES OF LOVE)

Bahia Benmahmoud, jeune femme extravertie, se fait une haute idée de l'engagement politique puisqu'elle n'hésite pas à coucher avec ses ennemis pour les convertir à sa cause. En règle générale, elle obtient de bons résultats. Jusqu'au jour où elle rencontre Arthur Martin, adepte du risque zéro ...

Bahia Benmahmoud, a free-spirited young woman, has a particular way of seeing political engagement, as she doesn't hesitate to sleep with those who don't agree with her to convert them to her cause - which is a lot of people, as all right-leaning people are concerned. Generally, it works pretty well. Until the day she meets Arthur Martin, a discreet forty-something who doesn't like taking risks.

Classification /Rating: M

Duree / Duration: 100 minutes

